
 

 

  
 

Dagsorden den 30. august 2022 
Mødested: Centerkontoret, kl. 16.00 
Deltagere: LR, JT, SN, PR, MBF og HJC 
1. Godkendelse af referat af Lokalrådsmødt d. 9. juni 2022.  

Referatet blev godkendt 
2. Regnskab 2. kvartal 2022  

MBF forelagde kvartalstallene 
3. Autocampere svar fra Henning Ravn  

MBF gennemgik fotoserie, og oplyste i den forbindelse at han har talt med flere beboere fra 
området der klager over de mange autocampere. 
Der er enighed om, at S-FL endnu engang opfordrer det politiske udvalg til at få taget en 
beslutning om at der sættes skilte op, på alle P-pladserne ved Sædding Strandvej, der begrænser 
adgangen for autocamperne. 
H JC udarbejder oplæg til skrivelse til udvalget. 
Der udarbejdes et nyt skriv til udvalget samt forespørgsel til Henning ravn 

4. Økonomiudvalget bl.a. 
a. Skilte ændret. Flag eller andre skilte. 

Skilt på stranden er endnu ikke ændret. 
Der kan ikke ses noget på EK’s hjemmeside om antallet af røde flag i år! 
HJC udarbejder skrivelse til udvalget om at få fjernet skiltene eller få ændret teksten 
således at der kun er badeforbud når det røde flag er hejst. 

b. Sædding Ringvej 
Vi har ikke hørt noget omkring vort forslag med svingbaner. 
Afventer budgetforhandlingerne. 
 

5. Kommuneplanen 
a. Ændringer i vort lokalområde.  

S-FL skriver til udvalget at vi ikke er tilfredse med de argumenter der er givet for at der 
ikke er taget hensyn til indsigelserne. 
S-FL afventer en evt. sag og så hænges forvaltning og politikkerne ud i pressen om vores 
argumentation om Lokalplaner ctr. Kommuneplanen 
 

6. Vandkvaliteten i Fovrfeld Bæk v. Jarl Thisen 
JT orienterede om at vi vil blive kontaktet når næste hold studerende er godt i gang med projektet 
Vi bliver inviteret til et møde. 
 

7. Rent vand i Ho bugt 
a. Er den efterlyste APP på kommunens hjemmeside 

Der er ikke nogen APP endnu, og vi tror ikke længere på at APP’en kommer. 
b. Hvor mange gange har det røde flag været rejst i år 

Se punkt 4a 
 

8. Helhedsplanen 
S-FL laver en forespørgsel om status er på projektet pt. 



 

 

a. Fiskemuseets udvidelsesplaner 
Fimu’s udvidelsesplaner er sat i bero, hvorfor planen ikke længere kan bruges politisk som 
argument for at Helhedsplanen ikke kan iværksættes!! 

b. Handicapvenligt område ved v. skulpturen v. Sarah Nørris 
Der er ikke sket noget endnu. 
Det må formodes at vores tidligere henvendelse vil resultere i at det kommer med/ikke 
kommer med i forbindelse med budgetforhandlingerne, vi afventer budgetforhandlingerne. 
Projektet kunne tages med som en del af Helhedsplanen. 
S-FL kunne fremsætte forslag om, at vi i lighed med øvrige projekter i området søger 
fondsmider til gennemførelse af projektet, evt. startende med at søge midler til udarbejdelse 
af et projektforslag eller der rettes henvendelse til lokale rådgivere om de vil deltage i 
udarbejdelsen af en skitseprojekt i form af No Cure no pay. 
SN tager kontakt til Handicaprådet for at høre om de har mulighed for at hjælpe med at få 
udført et skitseprojekt som vi så kan fremsende. 
HJC udarbejder oplæg til skrivelse SN gennemgår oplægget. 
 

9. Sædding Bibliotek 
a. Svar fra Ann Britt von Seelen, har vi kommentarer 

Ingen kommentarer, vi afventer fremkomst af materiale fra forvaltningen. 
 

10. Mastesag har SFL spørgsmål 
 

a. Lokalplaner, kommuneplaner, kommentarer 
Da kommuneplanen 2022-2034 er vedtaget uden hensyntagen til indsigelserne, afventer vi 
når der sker udmøntning i lokalplaner mv. 

b. Skal SFL kontakte Esbjerg Kommune 
HJC udarbejder oplæg til anmodning om aktindsigt i forbindelse med mastesagen, gående 
på om hvorvidt det er undersøgt om der er andre master i området der kan anvendes, og 
om der er rejst krav om at masten skal stilles til rådighed for andre operatører?? Materiale 
vedhæftet 
 

11. Lokalrådskonference input skal indsendes senest den 29. august 2022. 
Hvis vi ønsker at deltage i planlægningen, skal der svares senest den 26. august af hensyn til 
køkken.  
LR har talt med EK om problemer med svar, og vi afventer indkaldelse til møde! 
 

12. Den nye strategiske varmeplan  
S-FL har ingen bemærkninger til varmeplanen, udover at COWI’s udsendte materiale syntes at 
være mangelfuld. 

13. Hjemmeside. Henvendelsen om deltagelse i en fælles platform! 
Henvendelsen er lagt død. 

14. Næst møde 
Onsdag den 28. september 2022 kl. 16.00 på Centerkontoret. 
 

15. Evt. 
PR?  havde S-FL modtaget en indbydelse til deltagelse i 1. spadestik i forbindelse med de nye 
boliger. NEJ!! 

 


